
 

 

Ordstyrer:  Bodil   

 
Referat 
 

 Emne Type Bilag Varighed Ansvar/ 

Referat 

1. Godkendelse af referat  

og dagsorden  

(Hvem laver video-referat?) 

U    

2. Nyt   I alt  

70 min 

 

a) Resultat af årets 

forældreundersøgelse 

(Vi aftaler actions med den 

nye bestyrelse) 

 

D Resultat

et af 

undersø

gelsen 

er 

vedhæft

et 

20 min Forældreundersøgelsen er sendt ud 

til ca. 110 forældre – modtaget 34 

besvarelser, hvilket også har været 

niveauet de tidligere år. 

 

Resultatet gennemgås 

 

Skolens informationsniveau er faldet 

lidt - fortsat fokus på kommunikation 

ud til forældrene  

 

Positivt at forældrene gerne vil 

anbefale skolen til andre 

 

Til næste møde skal der drøftes 

principper for kommunikation på aula 

– fx hvor skal der skrives om lektier 

på aula 

 

b) Program for 

forældremøderne i august 

Vi drøfter programmet for de 

kommende forældremøder, 

der afholdes i august 

D  15 min Principper for skole-hjem 

samarbejdet gennemgår bestyrelsen 

på forældremøderne – brug for at 

skolebestyrelsen gennemgår det 

inden, så de er klar på et 

 

Ødis Skole 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 
 

 
Skolebestyrelsesmøde for Ødis Skole 
Mødedato Mødested  Møde 

start/slut 

Onsdag 

07.06.2022 

 

Ødis Skole 

 

18.00-20.00 

 

 

Faste deltagere 

Thomas Kjær, Terry Lake, Bente Andersen, Jakob Monrad Henningsen, 

Bodil Skov Jørgensen, Berit Ehlers, Vibeke Rinkovski, Mette Westphal, 

Sandra Bojsen, Rikke Andersen, Betina Storm Matthesen 

Elever: Alexander og Victor (deltog ikke) 

 

Suppleanter; Jette Hansen og Jens Leth 

 

 

Bemærkninger:  

 

Afbud: Mette Westphal 
 



 

  Side 2 

 

 

 

 forældremøde 

 

Kommunikation kunne være et tema 

til forældremøderne i august 

 

Ønsker koordinering med Vonsild så 

forældremøderne ikke falder sammen 

med deres forældremøder 

 

Fælles del med skolebestyrelsen max 

40 min. herefter klassedel 

 

c) Opdateret årshjul for 

skolebestyrelse skal 

godkendes 

 

B Opdater

et 

årshjul 

vedhæft

et 

 

15 min TK har opdateret årshjul 

 

Evt. fjerne emner om budget, så det 

ikke står på så mange gange på 

planen 

 

Februar-møde med Vonsild skal 

bibeholdes 

 

d) Evaluering af årets brag af 

en byfest 

 

B  10 min Positivt at borgmesteren kom, men 

det var svært at høre hans tale 

 

Et bud på at der har været ca. 300 

mennesker 

 

Hørt positivt om byfesten og at det 

var hyggeligt 

 

Byfesten er overgivet til 

støtteforeningen så det kan gentages 

næste år 

 

Cafeteriet havde en omsætning på 

10.000 kr.  

 

Godt at der var fodboldkampe  

 

Heldigt med det gode vejr 

 

e) Godkendelse af oplæg til 

mødedatoer kommende 

skoleår 

 
16.08.22 t       16.15-18.00 
21.09.22 o      16.15-18.00 
01.11.22 t       16.15-18.00 
07.12.22 o      16.15-18.00 
17.01.23 t       16.15-18.00 
22.02.23 o      16.15-18.00 
Vonsild 
11.04.23 t       16.15-18.00 
31.05.23 o      16.15-18.00 

 

B  5 min TK aftaler nærmere med Peter 

Nordby ang. det fælles møde den 22. 

feb. Fællesdelen er først kl. 18.00 



 

  Side 3 

 

 

 

3 Eventuelt D  5 min Kommunikationsstrategi – der står 

ikke noget om, hvor lektier skal 

skrives henne om det er meebook 

eller aula og hvor henne på aula 

 

Mobiltelefoner – punkt til næste 

møde hvor princippet for 

mobiltelefoner indskrives 

 

TK snakker med elevrådet og 

Marianne piccoline om de evt. 

tiltag/ønsker fra elevrådet ang. 

skolemaden 

 

Elevrepræsentanter - TK undersøger 

om der er krav om, at de skal med til 

alle møder, evt. fastlægge hvornår de 

skal med, overveje om de skal med i 

starten af et møde og så gå bagefter, 

evt. inddrage elevrådsreferater til 

skolebestyrelsesmøderne 

 

4 Hygge, tak for i år og tak for 

denne gang til Vibeke (og 

Mette) 

  50 min Alle 😊 

5 Punkter til næste møde    Til næste møde skal der drøftes 

principper for kommunikation på aula 

– fx hvor skal der skrives om lektier 

på aula 

 

Principper for skole-hjem 

samarbejdet gennemgår bestyrelsen 

på forældremøderne – brug for at 

skolebestyrelsen gennemgår det 

inden, så de er klar på et 

forældremøde 

 

Mobiltelefoner – punkt til næste 

møde hvor princippet for 

mobiltelefoner indskrives 

 



 

  Side 4 

 

 

 

Udvalg på skolen: 

 

Sprogudvalg, inkl. SoMe: JH, TK, TL, Mette, Vibeke 

Kommunikationsudvalg: TK, LM, JH, Sandra, Rikke og Chris 

 

 

Passive udvalg 

Samarbejdsudvalg Søbo: Sandra og Berit 

 

Lokaludviklingsudvalg (Børnehavebestyrelse, Skolebestyrelse og Lokalråd): 

Vibeke, Mette og Bodil 

 

 

Formænd er markeret med fed og står for at indkalde til udvalgsmøder. 

 

 

Brugernævnsmøder kommende skoleår afventes 

 

 

Bestyrelsesmøder kommende skoleår (udkast): 

 

16.08.22 t       16.15-18.00 
21.09.22 o      16.15-18.00 
01.11.22 t       16.15-18.00 
07.12.22 o      16.15-18.00 
17.01.23 t       16.15-18.00 
22.02.23 o      16.15-18.00 Vonsild 
11.04.23 t       16.15-18.00 
31.05.23 o      16.15-18.00 
 

 

Med venlig hilsen  

Bodil 

 

 
 


